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Zápis schůze představenstva ze dne 11.12.2022 

  

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Vojtěch Halamka 

Přítomni: Lukáš Novotný Předseda P 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG 

 Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA 

 Pavel Píchal Správce bloku B SBB 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 Jan Vlk Správce bloku E SBE 

 Štěpán Tichý Správce bloku F SBF 

 Jiří Novotný Místopředseda MP 

 David Puchoň Správce Pod-O-Lab SL 

 Martin Kuncl Správce PC učebny SPC 

 Jan Kučera Správce Pod-O-Games SGs 

 Vojtěch Halamka Vedoucí Kolejní Skupinky VKS 
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20:37 Předseda zahajuje schůzi. 

 

Bod č. 1  Kolečko 

1. Blok C 

SBC plánuje návod k používání trouby v kuchyňkách. 

2. Sítě 

Okno mezi serverovnou a přípravnou místností bloku A bylo nainstalováno. Problém s dokončením 

stavebních prací je řešen s právníky. 

3. Systémy 

Nic významného se nestalo. 

4. MB 

Vzniká nový platební systém. Rezervace kapel je v řešení. Probíhá komunikace s organizátory 

Strahov Open Air o spoluorganizaci band contestu. 

5. Pod-O-Lab 

Vznikl nákupní seznam pro dočerpání rozpočtu pro rok 2022. 3D tisk jmenovek stále probíhá. 

6. Blok D 

Problém s úklidem v kuchyňkách je v řešení. 

7. PC učebna 

Probíhá přihlašování nových lidí. Byly nakoupeny tonery. 

8. Blok A 

Nic významného se nestalo. 

9. Kulečník 

Nové provozní řády byly schváleny vedoucí koleje. V blízké době bude otevřen kulečník a ping pong 

pro členy klubu. 

10. Blok E 

Proběhla registrace většiny nových obyvatel bloku. 

11. Pod-O-Games 

Přišly nové hry a harddisk pro Playstation 4. V pondělí 12.12. proběhne turnaj ve Wii bowlingu. 
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12. Gym 

Nic významného se nestalo. 

13. Kolárna 

Proběhla kontrola umístění kol v kolárně. 

14. Projekty 

Proběhl Podolský Mikuláš. Účast dobrovolníků na blocích A, B a C byla špatná, proto je plánována 

změna systému chození po blocích. Na krmení pro kolejního kocoura Mikeše se vybralo 2240 Kč. 

Příprava na Podolské Vánoce vrcholí. Stoly na Beer pong jsou v řešení. 

15. Pod-O-Film 

Filmy na příští rok jsou připraveny a po Novém roce budou sdíleny na sociálních sítích. 

16. PR 

Probíhá příprava na turnaje organizované v rámci Pod-O-Games a Deskoherny. 

17. Deskoherna 

Pro turnaj v Dixitu bylo koupeno rozšíření a občerstvení. 

18. HR 

Proběhla poslední náborová schůzka. Přihlásilo se několik zájemců o Pod-O-Gym a HR. Proběhl 

nákup vánočních dárků. 

19. Blok B 

Nic významného se nestalo. 

20. Sudovna 

VKS se pokouší o vysušení místnosti. 

21. Místopředseda 

Probíhá komunikace s právníkem ohledně rekonstrukce serverovny bloku A. 

22. Hudebna 

Byl sepsán nákup na dočerpání rozpočtu. 

23. Blok F 

Problém s nefunkčními zásuvkami na 4. patře byl vyřešen. Problém s kuřáky marihuany byl vyřešen 

domluvou, v případě dalších problémů bude problém řešen s vedením koleje. Obyvatelé bloku 

upozorňují na problém s těsností dveří na balkon. 
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24. Studentská unie 

Byla zvolena nová prezidentka Studentské unie. Ve čtvrtek 15.12. proběhlo zasedání parlamentu 

SU na Podolí. 

Bod č. 2  Schválení zápisu 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

15.11.2022 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 05.12.2022 

17:38. 

∑: 11 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 3 

Usnesení přijato. 

Bod č. 3  Rozpočet 2023 

Jednotliví správci prezentují své návrhy na rozpočet a plány na rok 2023 a konzultují je 

s představenstvem.  

 

22:02 Odchází Matúš Priščák. Počet lidí s hlasovacím právem: 10 

 

Po úvodní prezentaci byl celkový návrh přepracován s ohledem na jednotlivé námitky a připomínky. 

V případě, že nebudou schváleny příspěvky od 1.1.2023, bude sníženo spoření u SN a SS. V rámci 

spoření kolejního klubu bylo definováno spoření SN a SS, jehož momentální výše činí 750 000 Kč. 

SBF v rámci diskuse o propagačních předmětech klubu navrhuje výrobu klubových triček. 

Představenstvu byla navržena možnost zavedení ekonomické činnosti na prodej klubového merche. 

 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Rozpočet 2023 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 12.12.2022 0:05. 

∑: 10 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 2 

Usnesení přijato. 

Bod č. 4  Různé 

SP se ptá P na aktuální počet prázdných sudů na koleji určených k vrácení. 

 

0:19 Předseda ukončuje schůzi. 
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